

# Referat for divisionsledelsesmøde i Vestskov division d. 20-01-2025

Jørgen, kl. 19-21:00

Deltagere: Jonas Henriksen, Andreas Jacobsen, Sabine, Jørgen, Henning

## 1. Valg af referent

Henning valgt.

## 2. Grenene rundt

### a. Mikro/mini

Seneste grenmøde var med WOOP-løb og flæskestegssandwich.

Har tur til Stenlændernes Spejdermuseum 1. februar. Sidste arrangement for Sabine. Møde torsdag.

26. april: Bamseløbene

13. - 14. sep.: Mikro-minitræf

### b. Junior

Fælles sommerlejr uge 28 for interesserede grupper. Vil måske bruge divisionens kanoer. Overvejer Ellehammerhuse ved Vordingborg. Regner med deltagelse fra 5 grupper. Sabine har engageret sig i grenarbejdet.

### c. Trop

Har haft fællestropsmøde.

### d. Seniorer

Der har været juletur og nytårsfest.

## 3. Temadag november

### a. Opfølgning

Fin dag, som er taget godt imod. Synd der ikke var flere med.

Mikro-mini overvejer at bruge SciencePirat-temaet på træf i efteråret.

#### 4. Temadag marts

##### a. Tema

Satser på noget med brandslukning. Andreas prøver at række ud til nogle firmaer og høre om de vil lave det for os.

##### b. Program

Andreas laver et program. Invitation sendes ud halvanden måned før. Remindere sendes ud af flere omgange efterfølgende.

Der skal laves en interaktiv gimmick, så interessen vækkes.

Tidspunktet er kl. 15-20.

Sted: Afklares i forbindelse med booking.

#### 5. Divisionsrådsmøde 2025

##### a. Program

Holdes i Taastrup Kulturcenter - booket fra 18:00 - 21:00.

Evt. lave Kahoot eller Jeopardy?

Jonas laver udkast til indkaldelse og får styr på opstilling m.v.

#### 6. Økonomi

##### a. Resultat 2024

Der er realiseret et underskud på knap 51.000 kr. set i forhold til et budgetteret underskud på knap 80.000 kr.

##### b. Budget 2025

Snak om ønske om 1. hjælpkursus - evt. hvert år. Der lægges op til at de 10.000 kr. i kursuspuljen kan gå til dette.

Ønske om at købe 2 ekstra kanoer - evt. brugt. Der foreslås afsat 20.000 til materielkøb.

Med disse budgetjusteringer lægges op til et budget med 20.000 kr. i underskud. Dermed vil en balance på 60.000 kr. ultimo 2025 være nået.

## 7. Fremadrettet planer v. Andreas Klinge

### a. Mål: 2 temadage pr. år

Der er ikke dato på temadag i efteråret endnu. Den fastlægges af den nye divisionsledelse.

### b. Mål: Understøtte grenaktiviteter

## 8. Rekruttering til divisionsledelsen

### a. Opfølgning

#### i. Mikro-mini

Henning efterlyser en ny makker.

#### ii. Junior

Sabine genopstiller. Der er ikke brug for at vælge en ekstra - der er Jesper og Chris som bidrager uofficielt - meget!

#### iii. Trop

Andreas har en kandidat i tankerne, som han følger op på.

#### iv. Klan

Daniel stiller ikke op. DCérne følger op på seniorernes eget DASEN-valg og sikrer at de også vælges officielt på divisionsrådsmødet. Kommuniker at det også er vigtigt at deltage i divisionsledelsens møder.

#### v. DC

Andreas spørger konkrete kandidater. Det vil være fint med en kvindelig kandidat.

## 9. Generel marketing

### a. Opfølgning

- i. SMS - Muligt med medlemssystemet?

Undersøg om der er et behov. Kræver betaling til korpsets løsning.

#### 10. Kursuspulje

- a. Opfølgning

Se tidligere punkt.

#### 11. Evt.

- a. Kommende datoer

- i. d. 11 marts 2025, hos Sabine, Solsortevej 4, 2600. Klokken 19.
- ii. d. 23 marts 2025, temadag.
- iii. d. 7. april 2025 divisionsrådsmøde, Poppel Alle 12, 2630.

Divisionsledelsesmøde efter divisionsrådsmødet aftales i den nye divisionsledelse i forlængelse af divisionsrådsmødet.